

《单词百科:Transmissions是什么意思?Transmissions怎么发音?Transmissions的解释和用法》

英语单词Transmissions是什么意思?Transmissions怎么读?Transmissions怎么发音?简答网为您整理了Transmissions的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Transmissions怎么读

Transmissions的读音:[trænz ' mi ʃ ə nz]

Transmissions的意思

1、n.播送(transmission的名词复数);传送;(电台或电视) 信息;传动装置;

Transmissions的双语例句

1、Cutter and line pressing roller transmissions are primary precise machined gear.

刀和压线轮之传动齿轮均为一级精密研磨齿轮.

2、 He was an innovator in engines , transmissions and mechanical components.

他在发动机, 传动,机械构件方面搞了一些革新.

3、 They have been accused of deliberately causing interference to transmissions.

他们被指故意干扰信号传输。

4、 Continuous variable transmissions (CVT) are used today in many tractors.

连续可变变速器 (无级变速器) 今天已应用于许多拖拉机.

5、 Successive transmissions of the same message are decreasingly accurate.

连续地传递同样的讯息,其精确性会逐渐降低.

6、 Planetary gear systems are also used in many automatic transmissions.

行星齿轮组也同样用于许多汽车变速器中.

7、 The inheritance transmissions of early maturity are different with different parents.

不同亲本早熟性的遗传传递力不同.

8、 We interrupt our normal transmissions to bring you a special news flash.

我们中断正常的节目播送向你们报告一条特别新闻.

9、 Flexures are great bearings that can also be used to create transmissions.

主要轴承需藉由弯曲产生传输.

10、 Don't block other radio calls and transmissions of other pilots.

不要干扰其它飞行员的无线电呼叫和信号传输.

11、 We interrupt this normal transmissions to bring you a special news flash.

我们中断常规的节目给你们播送一条最后新闻.

12、 Both the automatic and the dual-clutch transmissions feature steering wheel-

mounted paddle shifters.

无论是自动和双离合器变速器功能方向盘 式 换档.

13、 We interrupt our normal transmissions to bring you a piece of special news.

我们中断正常节目,播送一条特别新闻.

14、 Deeksha, prayer, transmissions of grace can help along the path.

迪克夏、 祈祷、 恩典的传递会在道途上有帮助.

15、 It does not work with frequency-hopping or infrared transmissions.

不能用跳频或红外线传输方式工作.

以上是简答网为您整理的Transmissions怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Transmissions的用法、Transmissions的释义、Transmissions的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Transmissions>

